
 
 
 
 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders 
 
         Huizen, 21 februari 2019 
 
Onderwerp: commissievragen over toeslag voor gehandicapte studenten. 
 
Geacht college, 
 
Eerder heb ik commissievragen aan uw college gesteld over de studietoeslag voor gehandicapte 
studenten. Mijn vragen gingen over de hoogte van de toelage en het adequaat informeren van de 
doelgroep. 
De mondelinge beantwoording van mijn vragen vond plaats in de vergadering van de commissie 
Sociaal Domein van 27 november jl.. In die vergadering antwoordde wethouder Rebel als volgt op 
mijn vraag over de hoogte van de toeslag (overgenomen uit de notulen van die vergadering, de 
onderstreping in de tekst is van ondergetekende):  
 

“Wethouder Rebel somt de criteria van de studietoeslag op: een aanvrager moet ten 
minste 18 jaar zijn; recht te hebben op studiefinanciering of een tegemoetkoming 
onderwijsbijdragen en schoolkosten; geen in aanmerking te nemen vermogen bezitten (art. 
34 Participatiewet); en geen voltijdse arbeid kunnen verrichten, doch wel mogelijkheden 
hebben tot arbeidsparticipatie. De individuele toeslag bedraagt niet 500 euro per jaar, 
maar per halfjaar. Deze correctie zal ook meegedeeld worden aan mevrouw Oom. Huizen 
en Gooise Meren hebben de laagste toeslagen in de regio. Het college gaat in een 
werkgroep met regiogemeenten onderzoeken of de toeslag voor de hele regio 
gelijkgetrokken kan worden. Aan het eind van het eerste kwartaal van 2019 worden de 
uitkomsten verwacht en vervolgacties zullen besproken worden in de commissie. Een 
verhoging zal uiteraard leiden tot hogere uitgaven ten laste van het participatiebudget. 

 
Inmiddels heeft de Tweede Kamer op 7 februari jl. unaniem een motie aangenomen (bijgevoegd) 
waarin de regering onder meer het volgende wordt verzocht (onderstreping van ondergetekende: 
“…..verzoekt de regering, bij het uitwerken van een verbetering voor de huidige regeling van de 
individuele studietoeslag in de Participatiewet, ernaar te streven om studenten met een beperking die 
tijdens hun studie vanwege hun beperking niet kunnen bijverdienen, in aanmerking te laten komen 
voor een studietoeslag die vergelijkbare hoogte en criteria kent als de huidige studieregeling in de 
Wajong 2010.” 
 
Ik stel dus vast dat inmiddels ook landelijk de politieke opvatting is, dat de studietoelage voor 
gehandicapte studenten gelijk moet zijn aan de studieregeling in de Wajong 2010. GroenLInks vindt 
het van belang dat onderwijs voor iedereen toegankelijk is en studenten met een beperking kunnen 
ondersteuning goed gebruiken. 
 
 
 



Naar aanleiding van het bovenstaande heb ik de volgende vragen aan uw college. 
1. Bent u bekend met de door de Tweede Kamer aangenomen motie? 
2. Bent u het ermee eens, dat inmiddels alle politieke signalen er op duiden dat de studietoeslag 

voor gehandicapte studenten op ten minste hetzelfde niveau moet blijven als ten tijde  van de 
Wajong 2010? 

3. Kunt u de commissie informeren over de stand van zaken van het overleg in regionaal verband 
over het gelijk trekken in alle regiogemeenten van de studietoeslag voor gehandicapte 
studenten? 

4. Is uw inzet in het regionaal overleg erop gericht om de toeslag in alle regiogemeenten op het 
niveau te brengen van de studieregeling in de Wajong 2010? 

5. Als in het regionaal overleg niet tot overeenstemming gekomen kan worden om de studietoeslag 
voor gehandicapte studenten op het niveau te brengen van de studieregeling in de Wajong 2010, 
bent u dan bereid om op korte termijn een voorstel aan de raad uit te brengen, waarmee in 
Huizen de studietoeslag voor gehandicapte studenten op het niveau wordt gebracht van de 
studieregeling in de Wajong 2010? 

 
Beantwoording van deze vragen in de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 5 maart a.s. 
zie ik graag tegemoet.  
 
Met een hartelijke groet, 
Marian van den Berge  


